
ACTA

Expedient núm.: Òrgan col·legiat:

PLN/2022/7 El ple 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ

Tipus de 
convocatòria

Extraordinària 

Motiu: «APROVACIÓ DEL PRESSUPOST PEL AL 
EXERCICI 2023» 

Data 20 / de desembre / 2022 

Durada Des de les 19:00 fins a les 21:09 hores 

Lloc Saló de Sessions 

Presidida per ORO AZORIN CANET 

Secretari FRANCISCO ARTURO PALOMARES JULIAN 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ

DNI Nom i Cognoms Assisteix

20776278X EDUARD BIXQUERT CAMARASA SÍ 

85090322M ESTHER CISCAR CUÑAT SÍ 

73562356F ISABEL BORRAS PASTOR SÍ 

73572797Y JOSÉ VICEDO MOLINA SÍ 

73569919A MARIA AMPARO FAYOS MIÑANA SÍ 

20805985R MARIA ISABEL MORATO ARAGO SÍ 

73568657Y MARIA TRINIDAD SALA ALMIÑANA NO 
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73557631C MARÍA JOSÉ MALONDA PÉREZ SÍ 

20804784L ORO AZORIN CANET SÍ 

20791132Y PEDRO JUAN VICTORIA MIÑANA SÍ 

52730682P RAFAEL GISBERT ARAGO SÍ 

Excuses d'assistència presentades:

1. MARIA TRINIDAD SALA ALMIÑANA: 

«Per malaltia» 

Una vegada verificada pel Secretari la constitució vàlida de l’òrgan, el 
President obri la sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes 
inclosos en l’ordre del dia 

A) PART RESOLUTIVA

Donar compte de les Resolucions de l'Alcaldia

La Sra. Alcaldessa ofereix la paraula als portaveus dels grups polítics per si 
tenen algun dubte respecte a la informació sobre les Resolucions d'Alcaldia 
emeses des de l'últim Ple. 

El Sr.  Gisbert, portaveu del PSOE, manifesta que no té cap pregunta a 
realitzar, que ja ha estat informada pel Sr. Secretari. 

El Sr. Victoria, portaveu del PP, pregunta per les següents Resolucions: 

435/2022 sobre revocació de gual. 

La Sra. Alcaldessa contesta que en base al contemplat en l'ordenança i a 
l'informe de la Policia Local respecte al que la titular del mateix no l'està 
utilitzant, s'ha decidit revocar la concessió. 

El Sr. Victoria pregunta si se li ha donat termini d'al·legacions a la titular. 

L'Alcaldia contesta que consultarà l'expedient 
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Expedient 723/2022. Elaboració i Aprovació del Pressupost per a 
l’exercici 2023

Favorable Tipus de votació: Nominal 

A favor: 5, En contra: 5, Abstencions: 0, 

Vot de qualitat de la Sra. Alcaldessa  

Per la Sra. Alcaldes es presenta al Ple per a la seua aprovació inicial el 
Pressupost General d'aquest Ajuntament per a l'exercici econòmic 2023, 
juntament amb les Bases d'Execució i la plantilla de personal. 

La Sra. Alcaldessa manifesta que ha trobat a faltar, per part dels grups de 
l'oposició, el que no s'hagi aportat cap idea per a l'elaboració del pressupost, 
per exemple en inversions, tal com es  va demanar que aportaren en la 
Comissió de portaveus. 

La Sra. Alcaldessa comenta que s'ha realitzat un pressupost que cobreix 
totes les necessitats del municipi a nivell de formació, d'ocupació, de 
serveis, d'educació, cultura, urbanisme, medi ambient, benestar, etc. I això 
suposarà millorar la qualitat de vida dels nostres veïns. 

La Sra. Alcaldessa comenta que la despesa en personal és l'adequada i 
aquesta està equilibrada respecte a la resta del pressupost.  S'ha incorporat 
tota la plantilla estructural.  Està incorporada la pujada de sous del 3,5% i 
20.000 € per fer front al possible increment que es pot produir si durant el 
2023 s'aprova la RLT.  

Cal tenir en compte que de la previsió inicial del pressupost, que és d' 
1.944.515 a quan finalitzi l' exercici, l' estat d' execució del pressupost és 
molt més gran que el pressupost previst inicialment. Durant l'exercici 2022 
s'ha passat d'un pressupost inicial d'1.700.000 € a un estat d'execució, al 
final de l'any, de més de 3.000.000 €, pràcticament s'ha doblat el 
pressupost, per la qual cosa el tant per cent en despesa de personal, previst 
en aprovar el pressupost, és molt menor quan finalitza el mateix. 

La Sra. Alcaldessa aporta, perquè conste en acta, l'estat d'execució del 
pressupost a dia de hui, 20 de desembre de 2022, en el qual figura que 
s'han executat més de tres milions d'euros. Realment, s'ha executat, 
aproximadament, 1.400.000 € més del pressupostat inicialment.  

La Sra. Alcaldessa aporta, perquè conste en acta, els estats d'execució a 
final de l'exercici, dels anys 2011, 2012, 2013 i 2014 en el qual només hi 
havia un increment respecte al pressupostat inicialment de 300 o 400 mil 
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euros per any. Amb això el que es vol ressaltar és la importància que hi 
haga personal tècnic treballant a l'Ajuntament, que són els que demanen i 
tramiten les subvencions i conseqüentment l'augment d'ingressos de la 
Corporació.

El Sr. Victoria, portaveu del PP, comenta que tota la documentació, que se 
sol·licita per part de la Sra. Alcaldessa que conste en acta, hauria d'haver 
estat a l'expedient per a la seva consulta

La Sra. Alcaldessa contesta que no era una documentació de l'expedient, 
sinó que és una documentació que ella aporta a l'acta per a corroborar les 
dades que està oferint en la seva exposició. 

La Sra. Alcaldessa manifesta que l’equip de govern aposta per la seguretat, 
amb dos policies, per la dinamització de la gent jove i conciliació familiar, 
en monitors en la ludoteca i el casal jove, per la neteja entre setmana i els 
caps de setmana, per els serveis municipals i en personal en el departament 
d’urbanisme. A més serveis es necessita més personal i a més personal es 
dona una millor qualitat en els serveis públics. 

La Sra. Alcaldessa continua comentant que altre pilar fonamental del 
pressupost es el deute municipal i la importància de no tindre. Actualment 
l’Ajuntament de Favara sols te un deute de 40.000 € en el IVACE per que 
anava lligat en la subvenció de  la Generalitat. La Sra. Alcaldessa aporta, 
para que conste en Acta, certificat sobre la existència de un únic préstec en 
l’IVACE de 40.000 € i no consten altres préstecs bancaris i ressalta la 
diferencia que hi ha respecte al deute existent en els anys 2011, 2012, 213 
i 2014. 

Respecte les inversions previstes, informarà la Regidora d’Urbanisme Isabel 
Borràs. 

Respecte als ingressos pressupostats, la Sra. Alcaldessa comenta que han 
segut prudents i han tingut cautela a l’hora de confeccionar el pressupost. 

La Sra. Alcaldessa sol·licita que conste en Acta les retribucions del Regidor 
Rafael Gisbert Aragó quan va formar part de l'equip de govern i de Pedro 
Juan Victoria Miñana mentre va ser Alcalde. 

Finalitzada la seua exposició, la Sra. Alcaldessa ofereix la paraula a la 
portaveu de Compromís, Isabel Borràs. 

En primer lloc la Sra. Borràs, explica l'estat d'ingressos i despeses del 
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projecte de pressupost del any 2023 i els motius de les variacions que s'han 
produït respecte a l'exercici anterior. En l’annex d’inversions previstes està 
la construcció de nínxols en el Cementeri Municipal i d’instal·lació de 
enllumenant públic es pretén fer quatre acotacions per a millorar-lo. 

En matèria de personal s'ha inclòs l'augment del 3.5 % de les retribucions 
per a l'any 2023, les 3 places de policia local, l'augment al 75 % de la 
jornada de l'Arquitecte Tècnic. Al personal de serveis municipals de li ha 
canviat el conveni col·lectiu de la construcció, passant a tenir l'actuació 
retributiva com la resta de personal de l'Ajuntament, se ha inclòs a l’Auxiliar 
Administrativa que presta el seu servei com a Secretària del Jutjat de Pau, 
també se ha inclòs al personal de borsa que presta el seu servei de manera 
continua.  

Respecte al annexe de subvencions estan les mateixes de l’any anterior 
afegint les de d’esportistes d’elit i la de l’associació AFACU.  

La Sra. Borràs manifesta  pressupost que s’ha confeccionat després 
de dos comissions, s’ha intentat incloure totes les propostes dels grups 
polítics, excepte les  retribucions del equip de govern. 

La Sra. Borràs sol·licita el vot favorable a tots els membres de la Corporació 
per que el projecte de pressupost per al exercici de 2023 recull la realitat i 
cobrix les necessitats mínimes actuals. 

Finalitzada l’exposició de la Sra. Borràs, la Sra. Alcaldessa 

El Sr. Gisbert, en primer lloc, vol agrair a la Sra. Borràs la elegància que ha 
tingut al hora de defendre el pressupost. 

El Sr. Gisbert manifesta que en  cap moment, el seu grup polític ha dit que 
hi ha excés de despesa en personal. 

El Sr. Gisbert, respecte a les inversions comenta que en cap moment els 
han demanat parèixer per a la elaboració dels Plans d’Inversions. 

El Sr. Gisbert pregunta a la Sra. Alcaldessa, en la  seua exposició, fa menció 
al seu sou quan va ser membre de l'equip de govern i no diu res de la resta 
de membres que han estat o són de l'equip de govern

La Sra. Alcaldessa contesta per què els sous de l’actual equip de govern 
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estan publicats en la web i diu que ha ficat l’exemple del sou del Sr. Gisbert 
per a fer reflexionar que quant se està governant es correcte cobrar  i 
després, quant s’està en l’oposició, ja no es correcte que els membres del 
equip de govern tinguen retribució. 

El Sr. Gisbert diu que el seu grup polític mai s’ha negat a que els polítics 
cobren, ells aportaren una proposta de sous que consideraven correcta en 
eixe moment. 

El Sr. Gisbert diu que en la memòria explicativa del projecte de pressupost 
per al any 2023 fica que els ingressos i despeses deuen d’estar equilibrats 
i repassant el estat d’execució al 15/12/2022 veu que les quantitats que 
efectivament s’han gastat a eixa data, després no estan reflectides en el 
projecte de pressupost, per lo tant considera que no es pot considerar, al 
seu parèixer, un pressupost real. 

El Sr. Gisbert diu que vistes les despeses realitzades en l’any 2022, el seu 
grup considera que el projecte de pressupost per l’any 2023, no es un 
pressupost real, por lo  tant, el  vot del grup socialiste va a ser en contra. 

La Sra. Alcaldessa contesta que no es realitza un pressupost en base a les 
despeses de l’any anterior. El estat d’execució es un document orientatiu i 
una base d’inici, però mai es deu confeccionar un projecte de pressupost en 
base a un estat d’execució. 

Igualment manifesta que un pressupost real es el que s’adequa a les 
necessitats del municipi i els seus veïns, fet en base a uns ingressos reals, 
tirant a la baixa per a no tindre ninguna fluctuació econòmica durant l’any.

La Sra. Alcaldessa ofereix la paraula al Sr. Victoria, portaveu del Partit 
Popular. 

El Sr. Victoria, en primer lloc diu que a 31/12/2002, entre préstecs i 
pòlisses, l’Ajuntament de Favara tenia un deute de 388.885 €.  El document 
que corrobora esta informació està en la web de la Sindicatura de Comptes, 
informe de  fiscalització 2002. 

El Sr. Victoria entra a valorar el projecte de pressupost presentat per a la 
seua aprovació i coincideix en que este deuria haver-se ajustat més o 
menys, no exactament, al estat d’execució del pressupost anterior. 

Respecte a les despeses de personal manifesta que alguns serveis como, 
l’ADL, el presta la Mancomunitat i els socorristes es un contracte en una 
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empresa per lo que no estan al capítol 1 i respecte a la Policia hi ha que 
tindre una plantilla dimensionada en relació a la població, abans eren 1700 
habitants i ara son 2700, per lo que es lògic que ara hi haja més policia i 
més personal treballant  al carrer. El vot del Partit Popular serà en contra 
pet tot açò i per els sous del equip de govern que es van aprovar en un Ple 
en el que ell no va poder estar per la boda del seu fill i a més en el Ple que 
es va convocar a petició del PP i del PSOE, sobre estar en l’ordre del dia i 
haver-se obert un debat, no van poder votar. 

La Sra. Alcaldessa contesta que anteriorment es tenia a persones treballant 
per el carrer durant una setmana i actualment  i han programes d’ocupació 
en el que el temps de contractació es molt més  ampli. També comenta que  
antes es realitzaven contractes, en informe de la Secretaria en contra, a 
gent que tenia necessitat però no estaven en la borsa. També comenta que 
quant governava el Partit Popular es va privatitzar l’Escoleta Infantil, l’aigua  
potable i el servei de neteja. 

La Sra. Alcaldessa recorda al Sr. Victoria que el motiu de no votar-se, en el 
Ple que es va convocar a petició del PSOE i PP,  el punt del ordre del dia 
dels sous del equipo de govern, va ser degut a que  hi havia un informe de 
Secretaria en el que es dia que eixa votació no es podia realitzar. 

Vist que per l'Alcaldia es va incoar expedient per a l'aprovació del 
pressupost municipal de l'exercici 2023. 

Vist que es va emetre informe jurídic sobre la legislació aplicable i el 
procediment a seguir. 

Vist que s'informa per la Intervenció sobre l'aprovació del pressupost 
municipal i informe de control permanent previ sobre el càlcul de l'Estabilitat 
Pressupostària i la Sostenibilitat. 

Vist que es va emetre informe proposta de resolució per a l'aprovació del 
pressupost municipal de l'exercici 2023. 

Examinada la documentació que l'acompanya i d'acord amb aquesta, en 
relació amb allò que s'ha fixat en el 169 del Text Refondre de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat pel Reial decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març. el Ple d'aquesta entitat de conformitat amb el que 
es disposa en l'article 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de 
les Bases del Règim Local, prèvia deliberació es procedeix a la votació el 
present punt del ordre del dia, oferint el següent resultat: 
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Vots en contra: 5 (3 del Partit Popular i 2 del PSOE) 

Vots a favor: 5 (de Compromís) 

Abstencions: 0 

advertint el Sr. Secretari de l’empat produït i que serà aprovat per majoria 
simple, amb el vot de qualitat de la Sra. Alcaldessa, ratificant-se tots en el 
seu vot, per lo que per majoria simple del nombre legal de membres de la 
Corporació, amb el vot de qualitat de la Sra. Alcaldessa, 

ACORDA

PRIMER. Aprovar inicialment el Pressupost General d'aquest Ajuntament, 
per a l'exercici econòmic 2023, juntament amb les seues Bases d'Execució, 
i el resum de la qual per capítols és el següent: 

ESTAT DE DESPESES
    
A) OPERACIONS NO FINANCERES 1.932.808,00 €
A.1. OPERACIONS CORRENTS 1.872.274,00 €
CAPÍTOL 1: Despeses de Personal 846.044,00 €
CAPÍTOL 2: Despeses Corrents en Béns i Serveis  822.545,00 €
CAPÍTOL 3: Despeses Financeres 3.000,00 €
CAPÍTOL 4: Transferències Corrents 180.685,00 €
CAPÍTOL 5: Fons de contingència  20.000,00 €
A.2. OPERACIONS DE CAPITAL 60.534,00 €
CAPÍTOL 6: Inversions Reals 60.534,00 €
CAPÍTOL 7: Transferències de Capital 0,00 €
B) OPERACIONS FINANCERES 11.707,00 €
CAPÍTOL 8: Actius Financers 0,00 €
CAPÍTOL 9: Passius Financers 11.707,00 €
    

TOTAL: 1.944.515,00 €

ESTAT D'INGRESSOS
    
A) OPERACIONS NO FINANCERES 1.944.515,00 €
A.1. OPERACIONS CORRENTS 1.944.515,00 €
CAPÍTOL 1: Impostos Directes 868.500,00 €
CAPÍTOL 2: Impostos Indirectes 20.000,00 €
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CAPÍTOL 3: Taxes, Preus Públics i altres Ingressos 191.585,00 €
CAPÍTOL 4: Transferències Corrents 828.780,00 €
CAPÍTOL 5: Ingressos Patrimonials  35.650,00 €
A.2. OPERACIONS DE CAPITAL 0,00 €
CAPÍTOL 6: Alienació d'Inversions Reals 0,00 €
CAPÍTOL 7: Transferències de Capital 0,00 €
B) OPERACIONS FINANCERES 0,00 €
CAPÍTOL 8: Actius Financers 0,00 €
CAPÍTOL 9: Passius Financers 0,00 €
    

TOTAL: 1.944.515,00 €

SEGON. Aprovar inicialment la plantilla de personal, comprensiva de tots 
els llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i personal 
eventual. 

TERCER. Exposar al públic el Pressupost General per al 2023, les Bases 
d'Execució i plantilla de personal aprovats, per termini de quinze dies, 
mitjançant anuncis en el Butlletí Oficial de la Província i tauler d'anuncis de 
l'Ajuntament, a l'efecte de presentació de reclamacions pels interessats. 

QUART. Considerar elevats a definitius aquests acords en el cas de què no 
es presente cap reclamació. 

CINQUÈ. Remetre còpia a l'Administració de l'Estat, així com,  al òrgan 
competent de la Comunitat Autònoma 

Informació d’Alcaldia i Regidories

La Sra. Alcaldessa ofereix la paraula al Regidor Eduard Bixquert per a que 
informe sobre les seues regidories. 

El Sr. Regidor Eduard Bixquert, informa que hi han dos campanyes en 
marxa, una es la del comerç local de Nadal i l’alta es  l’adjudicació dels horts 
urbans.

També  informa que ens han  adjudicat 150 plantes del viver de la 
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Generalitat per a celebrar al dia de l'arbre, que es farà en conjunt 
en l'escola. 

Informa sobre la realització  de l'exposició de l'entitat de Memòria Històrica, 
una exposició fotogràfica que es va fer es en la Casa de la Cultura i que va 
tindre una acollida molt positiva. 

Està preparant-se alta amb fotos antigues que els veïns que tenen en casa.

També està preparant-se la Gala de l'Esport que es celebrarà el proper 21 
de gener. 

El 3 de desembre es va celebrar l'arbre de la vida amb la  participació de 
14 xiquets i xiquetes. 

La Sra. Alcaldessa ofereix la paraula a la Regidora María José Malonda per 
a que informe sobre les seus regidories. 

La Sra. Regidora Maria José Malonda, informa que la Regidoria de Benestar 
Social està preparant un conveni amb AFACU Cullera per a poder disposar 
d'algunes places que puguen necessitar les famílies de Favara. 

També informa que la regidoria de Gent Gran aquest mes de desembre ha 
dut a terme la setmana de la Gent Gran, amb tallers de formació, eixides 
culturals i activitats diverses, tenint una bona participació. 

Dins de la Regidoria d Salut s'han acabat les reunions online de Xarxa Salut 
i a partir de 2023 es faran de forma presencial. La primera serà en el mes 
de febrer en la seu de la Mancomunitat, on es tractaran temes de la situació 
Covid, millores i organització de Favara Camina i activitats de salut al nostre 
poble. 

La Sra. Alcaldessa ofereix la paraula a la Regidora  Isabel Borràs per a que 
informe sobre les seues regidories. 

Isabel Borràs, informa que la Comissió en Acciona es farà en gener i es 
tractaran es tarifes i les obres de inversió en l’aigua potable. 

També informa que la Mancomunitat de l’arreplega del fem està en procés 
d’adjudicació del contracte.  

Informa que la Diputació de València està  executant les obres de drenatge 
de la carretera CV-510  i que el Ministeri de Foment ha fet millores de 
drenatge i pintura al pas de la CN-332 per el Terme  Municipal de Favara. 
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També informa que en per part del Ministeri de Foment s’ha detectat una 
errada material en el punt quilomètric que figura en l'acord plenari que va 
prendre l’Ajuntament respecte la cessió de la travessia de la CN-332 i per 
tant hi ha que prendre un nou acord que corregisca l’errada. 

La Sra. Alcaldessa ofereix la paraula al Sr. Regidor  José Vicedo per a que 
informe sobre les seues regidories 

El Regidor Jose Vicedo informa que s’ha rebut una subvenció per a joventut 
i per lo tant van a organitzar-se  activitats per a Nadal. També informa que 
la festa de Sant Antoni es celebrarà el 13 i 14 de Gener. 

La Sra. Alcaldessa, en ocupació informa sobre el personal que es troba de
baixa i en  excedència voluntària. I que en l’informe favorable del Sr. 
Secretari, s’amplia el contracte laboral a l’Ambientòloga amb motiu d’acabar 
la campanya de neteja de solars. 

També es realitzarà l’Escoleta de Nadal. 

Es va celebrar la reunió del Consell Escolar i es va fer una valoració positiva 
del trimestre. 

La Sra. Alcaldessa pregunta si han rebut la informació que es remet als 
portaveus mensualment, al que contesten que si, i acompanya certificat al 
respecte perquè conste en Acta.  

La Sra. Alcaldessa informa que va assistir al consell executiu de 
la Federació Valenciana de Municipis i Províncies, on es va aprovar el 
pressupost per unanimitat de tots els partits. 

També informa que va assistir al Ple de la Mancomunitat de la Ribera Baixa 
on va ser aprovat per unanimitat el pressupost. 

La Sra. Alcaldessa sol·licita que s’incorporen a l'expedient del Ple, l'acta de 
la sessió plenària de gener de l'any 2004, en la qual després de rebre una 
moció de censura, el seu grup polític es va abstenir en la votació del sou de 
l'Alcalde i també demana que s'incorporen les actes de febrer i març de 
2005 on s'aprova el sou de l'Alcalde i Tinent d'Alcalde,  per unanimitat. 
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B) ACTIVITAT DE CONTROL

No hi ha assumptes 

C) PRECS I PREGUNTES

La Sra. Alcaldessa ofereix la paraula als portaveus dels grups polítics. 

Per part, del Sr. Gisbert del PSOE diu  sobre l’assumpte dels salaris del 
polítics hi ha moltíssima polèmica i discussions en alguns Ajuntaments. El 
seu grup té clar que es deu de cobrar, per lo tant prega  que tots els grups 
polítics de l’Ajuntament deurien reunir-se i consensuar un solució comú en 
matèria de sous dels Regidors i Alcaldes per evitar més polèmiques. 

Sobre l'exposició de fotos, informa que en l’Ajuntament hi han moltes fotos 
antigues que es poden utilitzar. 

El Sr. Gisbert sol·licita que per a la Gala de l'Esport els agradaria que es 
convidaren. 

El Sr. Gisbert pregunta si es va a fer un acte per a presentar el BIM 2021. 

La Sra. Alcaldessa contesta que si que va fer-se un acte per a presentar el 
BIM 2021  

El Sr. Gisbert diu que estem en desembre del 2022 i va a publicar-se ara el 
del 2021, pregunta quant es pensa publicar el del 2022. 

La Sra.  Alcaldessa contesta que en uns mesos. 

El Sr. Gisbert pregunta si en campanya política, per que falten cinc mesos 
per a les eleccions, i informa que si es aixina heu denunciarà per que son 
diners públics  
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La Sra. Alcaldessa contesta que es publicara dins la legalitat i que si no s’ha 
publicat abans es per que ella es la responsable del BIM i ha estat de baixa. 
Ha fet el del 2021, que ha acabat ara, i després farà el del 2022. 

El Sr. Gisbert finalitza la seua intervenció i després felicita les festes a tots 
els presents. 

La Sra. Alcaldessa ofereix la paraula al portaveu del Partit Popular. 

El Sr. Victoria diu que la tassa de reciclatge a pujat, pregunta quin ha segut 
el motiu. 

La Sra. Alcaldessa contesta que desconeix el motiu, s’informarà i li donarà 
la informació. 

El Sr. Victoria pregunta si s’ha enviat algun conserge al col·legi. 

La Sra. Alcaldessa contesta que s’ha enviat una persona de neteja, del 
programa d’ocupació, que per qüestions de salut no  pot fer treballs de 
neteja, està fent funcions de conserge en el col·legi, també s’ha enviat a 
una persona d’altre programa d’ocupació, administrativa, com a  reforç. 

El Sr. Victòria comenta sobre el BIM, que en el seu dia feren una moció per 
a que l’oposició tinguera un  apartat per a poder publicar,  perquè un 
butlletí d’informació municipal, però no va ser acceptada. Demana que es 
reconsidere eixa negativa  i es permeta publicar a  l’oposició en el BIM. 

La Sra. Alcaldessa contesta que heu consultarà però que en el seu dia ja es 
va contestar que el BIM no es un  butlletí polític, son dades de l’Ajuntament, 
pressupostos, contractació, subvencions, etc., tot de manera objectiva. No 
obstant heu consultarà en la resta de regidors de l’equip de govern. 

La Sra. Alcaldessa dona el Bon Nadal a tots. 

El Sr. Victoria dona el Bon Nadal a tots.  
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I no havent-hi més assumptes que tractar la Sra. Alcaldessa alça la sessió, 
sent les 21:09 hores, del que jo, el Secretari, dono fe.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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